

BROR儲物系列品質保證

Storage system guarantee

10



我們在日常居家生活及工作空間中，對辦公家具有不同的使用需求。BROR儲物系列通過辦公室適用的最高標準（桌子：EN1730、EN527及ANSI/BIFMA x5.5，收納家具：ISO7170、EN14073、EN14074及ANSI/BIFMA x5.9），並符合我們對品質和耐用度嚴格的要求。因此，我們為你提供10年品質保證，適用於BROR儲物系列的材質、製造和功能。此品質保證受本文件列明的條款及細則約束。

Everyday life at home and work puts high demands on office furniture. BROR storage system have been tested according to the highest standards for office use (EN1730, EN527 and ANSI/BIFMA x5.5 for table, ISO7170, EN14073, EN14074 and ANSI/BIFMA x5.9 for storage) and meets our strict standards for quality and durability. For this reason, we are able to offer a 10-year guarantee against defects in materials, workmanship and function on all main parts in the BROR storage system. This guarantee is subject to the terms and conditions stated in this folder.

保固的內容

BROR儲物系列的主要組件，確保材料和製造方面沒有瑕疵。

哪些產品不適用於本保固？

以下產品不在本保固範圍內：

- BROR 推車
- BROR 工作長台
- BROR 掛鉤
- BROR 層板分隔板
- BROR 工具架

保養與使用

- 使用兩個星期後，將螺絲鎖緊，每年須檢查螺絲緊度數次。
- 所有表面：用在沾溫和的清潔劑擦拭，然後用乾布擦乾。

你該如何聯絡我們

你可在IKEA網站(www.IKEA.com.tw)找到原購買的IKEA分店地址與電話。

請洽詢各店服務人員，並出示原始購買證明，以獲得保固服務。

What is covered under this guarantee?

The guarantee covers defects in materials, workmanship and function on all main parts in the BROR storage system from the date of purchase at IKEA.

What products are not covered under this guarantee?

The following products are not covered under the guarantee:

- BROR trolley
- BROR work bench
- BROR hook for post
- BROR shelf divider
- BROR tool holder

Care instructions

Tighten the screws after two weeks of use, and make sure they stay tight by checking them a couple of times per year. For all surfaces: wipe clean with a cloth dampened with a mild detergent, then dry with a dry cloth.

How to reach us if you need assistance

Contact your local IKEA store. You will find the address and phone number in the IKEA website at IKEA.com.tw

如何保存保固資料?

宜家卡卡友

店內卡友機台「商品保固」頁面登記相關資訊(結帳時請務必出示卡友身份)。

非宜家卡卡友

將手中發票 (包含證明聯及明細聯) 拍照保存。

How to keep the guarantees information?

IKEA Family card member:

Please register relevant information on the “Product Guarantee” page of the IKEA family kiosk in the store (please remember to show your IKEA family identity when you checkout).

Non-IKEA Family card member:

Please take and save a photo of the invoice (including the certificate and details).

